

入住两晚温泉饭店- 体验日式温泉

富士日川时计店- 人气网美打卡景点，特色钟塔与复古风建筑

御殿场奥特莱斯-日本最大级别的名牌购物中心，集结世界品牌

箱根神社- 参拜古老神灵，并在湖畔与红色“水上鸟居”

浅草寺- 东京最古老、香火最旺的佛寺之一，入口处的“雷门”是东京代表性地标

筑地市场- 原为东京最大海鲜批发市场，现已转型为“外市场”区域

仲见世商店街| 新宿商圈| 成田 AEON 商场

特色餐：自助餐+螃蟹任吃，日式定食，拉面套餐，BBQ 任吃



7 天 5 晚 魅力本州之旅 (东京/富士山/箱根/镰仓/成田)

JP6CJP 行程从 2025 年 7 月起适用

第一天 吉隆坡-成田-富士山 (机上用餐/午/晚餐)

酒店：春日居景观酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往成田机场。抵达后，前往参观忍野八海(眺望富士山)是一个由八个清澈如镜的泉池组成的自然景区。泉水来自富士山雪融水，经过数十年过滤而成，水质清澈见底，被誉为“日本名水百选”之一。接着，前往富士日川时计店是人气网美打卡景点，特色钟塔与复古风建筑，非常适合拍照。随后，前往大石公园是观赏富士山的绝佳地点。公园种植有各类季节花卉，如薰衣草（6-7 月）、芝樱、波斯菊、向日葵等，花海与富士山雪顶交相辉映，景色极为梦幻。

**10 月 28 日至 11 月 23 日行程加河口湖枫叶回廊 (花季盛开状况会因气候或季节因素而有所变更)

**大石公园的扫帚草 (12 月 ~3 月) 因没花赏行程变更富士山世界遗产中心



第二天 富士山-箱根 (早/午/晚餐)

酒店：龟之井酒店或同级

早餐后，前往箱根著名的地热地带-大涌谷，这里因火山活动而形成，蒸汽弥漫、硫磺味浓厚，是“地狱谷”般的奇观。接着，前往搭乘观光船巡游芦之湖（短线），眺望湖面与远方富士山。短程路线约 20-30 分钟，轻松饱览湖光山色。随后，前往御殿场奥特莱斯是日本最大级别的名牌购物中心。集结世界品牌，购物同时还能远望富士山，是购物者的天堂。稍后，前往箱根神社和湖上鸟居，可以参拜历史悠久的神社，步行至湖边，可见“浮在水面上的红色鸟居”著名的打卡地标。结束一天行程后，入住箱根温泉旅馆，享受放松身心的日式温泉。



第三天 箱根-镰仓-东京 (早/午/晚餐)

酒店：T Mark 城酒店-东京大森或同级

早餐后，前往参拜拥有 800 多年历史的武家神社-鹤冈八幡宫，也是镰仓最具代表性的历史景点。春有樱花、秋有银杏，庄严的神社建筑搭配石阶参道，充满日式文化氛围。接着，前往浅草观音寺是东京最古老、香火最旺的佛寺之一，入口处的“雷门”是东京代表性地标。参拜后可漫步于仲见世商店街，品尝日式点心、购买手信纪念品。随后，前往东京人气最旺的购物与美食天堂- 新宿商圈！可以前往大型百货（如伊势丹、小田急、LUMINE）、药妆或电器店，尽情享受都市魅力。



第四天 东京 (早)

酒店：T Mark 城酒店-东京大森或同级

早餐后，可自行前往东京市区热门景点，如涩谷、银座、新宿、原宿等地自由探索、美食购物，享受属于自己的东京时光。（全日自由活动）

**自费参加东京迪士尼乐园（门票+电车费用 RM398/pax）(假日每人另加收 RM60/pax)

第五天 东京-成田（早/午/-）

酒店：成田日航酒店或同级

早餐后，前往**筑地市场**，这里原为东京最大海鲜批发市场，现已转型为“外市场”区域，聚集各类海鲜丼、玉子烧、串烧、生鱼片、干货、寿司小店等，是感受东京庶民美食文化的最佳地点。接着，前往经典地标**东京铁塔**，进行外观拍照打卡。红白相间的铁塔高达333米，是东京象征之一。随后，前往参观**成田新胜寺**是日本关东地区香火最旺的千年古刹。寺院周边保留江户风情街道，可顺道购买日式和果子与纪念品。稍后，前往**成田 AEON 商场**是大型综合商场，集结药妆、电器、服饰、超市、美食广场与生活杂货，适合最后扫货、轻松购物。



第六天 成田-吉隆坡

早餐后，前往成田国际机场，办理登记手续返回吉隆坡。

备注：

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

7D5N APPEAL OF CENTRAL JAPAN
(TOKYO/MOUNT FUJI/HIKONE/KAMAKURA)
JP6CJP Itinerary effective from JUL 2025

Day 1: KUALA LUMPUR-NARITA-MOUNT FUJI (MOB/L/D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Narita Airport. Upon arrival, begin journey with a visit to **Oshino Hakkai (view of Mount Fuji)**, a serene natural site consisting of eight crystal-clear spring ponds formed by the melting snow from Mount Fuji. The water is naturally filtered over decades through volcanic layers, resulting in exceptional clarity and purity. It is recognized as one of Japan's "Top 100 Famous Waters." Next, stop by the popular photo spot **Fujihikawa Clock Shop**, a charming retro-style clock tower that has become a favourite among social media enthusiasts. Afterward, visit **Oishi Park**, one of the best places to view Mount Fuji. The park is famous for its seasonal flower gardens- lavender (June–July), moss phlox, cosmos, sunflowers, and more- set against the majestic backdrop of Mount Fuji's snow-capped peak, creating a breathtakingly beautiful scene. **** From October 28 to November 23, enjoy an additional stop at the Kawaguchiko Momiji Corridor (Please note that flower and foliage conditions may vary depending on weather and climate.)**

**** During December to March, Oishi Park will be replaced with a visit to the Mt. Fuji World Heritage Centre**

Day 2: MOUNT FUJI- HAKONE (B/L/D)

After breakfast, visit **Owakudani**, Hakone's famous geothermal valley formed by volcanic activity. The area is filled with rising steam and the strong scent of sulfur, earning it the nickname "Hell Valley." Next, enjoy a relaxing sightseeing cruise on **Lake Ashi (short route)**, where you can take in the tranquil lake views and, on clear days, catch a breathtaking glimpse of Mount Fuji in the distance. The short cruise lasts approximately 20–30 minutes- an easy and scenic way to experience the lake's beauty. Continue to **Gotemba Premium Outlets**, one of Japan's largest designer outlet malls. Home to top global brands, this shopping paradise offers not only great deals but also picturesque views of Mount Fuji in the background. Later, visit **Hakone Shrine** and its iconic **Torii gate** standing on the lake. You'll have the chance to stroll through ancient forest paths, experience a sacred atmosphere, and take photos at one of Hakone's most photogenic spots-the vermilion Torii floating on the water. At the end of the day, check in to a Hakone hot spring ryokan and unwind with a soothing Japanese **onsen** experience.

Day 3: HAKONE-KAMAKURA-TOKYO (B/L/D)

After breakfast, visit **Tsurugaoka Hachimangu**, a samurai shrine with over 800 years of history. As one of the most iconic landmarks in Kamakura, the shrine is surrounded by a serene atmosphere and rich cultural heritage. Next, head to **Sensoji Temple** in Asakusa, the oldest and most venerated Buddhist temple in Tokyo. The entrance is marked by the famous Kaminarimon (Thunder Gate), one of the city's most recognized symbols. After offering prayers, stroll along **Nakamise Shopping Street**, where you can sample traditional Japanese snacks and shop for souvenirs in a lively, festive atmosphere. Afterward, proceed to **Shinjuku**, Tokyo's bustling hub for shopping, dining, and entertainment. Immerse yourself in the vibrant charm of Tokyo's modern urban culture.

Day 4: TOKYO (B)

After breakfast, enjoy a full day of free leisure time in Tokyo. You may choose to explore the city's most popular districts such as Shibuya, Ginza, Shinjuku, and Harajuku—perfect for sightseeing, dining, and shopping at your own pace. **(Free and easy)**

Optional tour: Tokyo Disneyland: RM398 per person (includes admission ticket and train fare)

Weekend & public holiday surcharge: RM60 per person

Day 5: TOKYO-NARITA (B/L/-)

After breakfast, visit the **Tsukiji Outer Market**, which was once Tokyo's largest wholesale fish market. Although the inner market has relocated, the vibrant outer market remains a bustling hub filled with food stalls and small shops. Next, proceed to the iconic **Tokyo Tower (exterior view)** for a photo stop. Standing at 333 meters tall with its striking red and white design, it is one of Tokyo's most recognizable landmarks and a beloved city symbol. Continue to **Naritasan Shinshoji Temple**, one of the most visited and spiritually significant temples in the Kanto region. The surrounding streets are lined with preserved Edo-style architecture, offering traditional snacks and Japanese sweets, perfect for strolling and souvenir shopping. Finally, head to **Aeon Mall Narita**, a large-scale shopping complex where you can find a wide variety of products including cosmetics, electronics, fashion, groceries, and local delicacies is an ideal place for last-minute shopping.

Day 6: NARITA-KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to Narita International Airport for check-in and flight back to Kuala Lumpur.

Remarks.

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions.

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.

Accommodation in designated cities is subject to room availability.

Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged.

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.